

Order number: 34770970
Materialnummer: 34770970

1 INTRODUCTION

The following illustrations are providing support for the technicians. Only skilled technician trained by B. Braun are allowed to do this service work and are responsible for the professional performance. The label has to be placed in the position according figure 2.

Die folgenden Darstellungen dienen der Unterstützung von Service- Arbeiten, die nur durch Personal, das von B Braun eingewiesen wurde, durchzuführen sind. Die Positionierung des Labels ist gemäß Bild 2 vorzunehmen.

2 PREPARATION LABELING PERFUSOR SPACE

Caution! While labeling the pump the patient must be disconnected and the unit must be switched off.

Vorsicht! Während des Labelns der Pumpe darf kein Patient konnektiert und die Pumpe muss ausgeschaltet sein.

View/Ansicht	Figure/Bild
<p><u>Figure No. 1</u></p> <p><u>BILD NR. 1</u></p>	 <p>Completely clean the bonding surface by using Isopropanol. Let the surface become dry. Make sure, that there are no damages on keypad foil.</p> <p>Oberfläche zwecks Klebung mit Isopropanol reinigen. Oberfläche trocknen lassen. Es ist sicher zu stellen, daß die Tastaturfolie unbeschädigt ist.</p>

3 LABELING PERFUSOR SPACE

View/Ansicht	Figure/Bild
<p><u>Figure No. 2</u></p> <p><u>BILD NR. 2</u></p> <p>Peel the label from the anti- adhesive paper. After peeling do not touch or coat the adhesive layer. Fix the label regarding the outline of the keypad foil. Control the uniform overlap keypad foil/ label. The gaps between the button keypad foil and holes label need to revolve symmetrically. After bonding press the label against the keypad foil over the complete surface, to avoid air pockets in the adhesive layer.</p> <p>Trägerfolie von Label abziehen. Nach Abzug die freiliegende Kleberschicht nicht berühren bzw. Kleber nicht benetzen. Das Label konturgenau auf die Tastaturfolie kleben. Die gleichmäßige Überdeckung Tastaturfolie/ Label (Spalte Tastaturbutton müssen umlaufend symmetrisch sein) kontrollieren. Nach Klebung das Label vollflächig andrücken, um Lufteinschlüsse in der Klebefläche zu vermeiden.</p>	